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Päevakord: 

1. Hoolekogu uued liikmed 

2. Kehtna Valla Noortevolikogu 

3. Kooli staadioni areng 

4. Jõulud koolis 

5. Järvakandi Kool 145 

6. Muud jooksvad teemad 

 

1. Hoolekogu uued liikmed 

V. Võrk andis teada, et hoolekoguga on liitunud Erki Lillemägi ja õpilasesinduse poolt on 

liikmeks määratud nende president Lianna Vahtre.  

 

OTSUS: 

• Hoolekogu võttis teadmiseks uute liikmete info. 

 

2. Kehtna Valla Noortevolikogu 

K. Anto tundis huvi, et kuidas koolis on valmidus valla Noortevolikogu valimistesse panustada. 

Ta lisas, et on soov Noortevolikogule „hing sisse puhuda“ ja looda, et meie vallas tegusaid 

noori ikka leidub. A.-T. Vasnu andis teada, et 22.11.23 on tulemas valla spordi- ja 

noorsootööspetsialist kooli õpilastele tutvustama. 

 

OTSUS: 

• Hoolekogu võttis teadmiseks Kehtna Valla Noortevolikogu kohta käiva info  

 

3. Kooli staadioni areng 

A.-T. Vasnu andis teada, et tulemas kohtumine teatud seltskonnaga koolis 27.11.2023. Ta lisas, 

et projekt on lisatud taas 2024 eelarveesse ning nüüd proovitakse leida konsensus võimaluste 

ja vajaduste osas. V. Võrk andis teada, et ka tema on selle kutse saanud ja proovib osaleda. Ta 

lisas, et kui osaleda ei saa, siis annab hoolekogule teada ja leiame tema asemel asendaja. 

 

OTSUS: 

• Hoolekogu võttis teadmiseks kooli staadioni arengu info. 



 

4. Jõulud koolis 

A.-T. Vasnu andis esmalt teada, et 24.11.2023 peavad olema I trimestri hinded väljas ja sellega 

seoses jätkatakse traditsiooni parimate premeerimiseks puhke päeva andmise osas. Selleks on 

24.11.2023. Jõulude osas andis A.-T. Vasnu teada, et kooli kontsert on toimumas 15.12 

Järvakandi Kultuurihallis ja 20.12 toimub klasside jõulupidu Jõuluvanaga. Viimane õppe päev 

see aasta on 19.12.2023. Kindlasti on lisandumas info ka e-kooli ja muudesse kanalitesse. 

 

OTSUS: 

• Hoolekogu võttis teadmiseks aasta lõpu ürituste info 

 

5. Järvakandi Kool 145 

A.-T. Vasnu andis teada, et 2024 augustis on toimumas kooli juubeli puhul vilistlaste 

kokkutulek ja eeltöö selles osas juba käimas. 2024 jaanuaris algab tihe töö pihta ja sinna on iga 

abikäsi oodatud. Selleks ajaks ka vast rahaliste vahendite olemasolu teada ehk eelarve 

kinnitatud. 

A. Troost uuris MTÜ kulgemise kohta ja selgus, et nimi on valitud, põhikiri tehtud, kuid ei ole 

isikuid, kes valmis looma alustala kooli toetavale organile. 

Arutelu tulemusena otsustati teostada üleskutse erinevate kanalite kaudu, et oodatakse 

aktiivseid tegutsejaid ja kaasa tegijaid liituma MTÜga ning kui mingi grupp juba olemas, siis 

ka MTÜ registreerida. 

 

OTSUS: 

• Hoolekogu otsustas võtta teadmiseks Järvakandi Kool 145 juubeli kohta käiva info ning 

võtta arutelusse veel kord MTÜ loomise järgmisel koosolekul. 

 

6. Muud jooksvad teemad 

1) Erasmus + programm 

A.-T. Vasnu andis teada, et on olnud edukas Erasmus+ programmi projekti kirjutamine ja tänu 

sellele saavad kooli õpetajad enda teadmisi täiendada välisriikides. Osad õpetajad on lähiajal 

minemas Soome ja osad Saksamaale. Neid riike on veel ning kindlasti on see programm silmi 

avardav igale isikule. 

 

Hoolekogu võttis Erasmus+ projekti rahastamise info teadmiseks 

 

2) Logopeediliste testide teostamine koolis 

A. Troost tundis huvi, mille alusel teostatakse koolis logopeedilisi teste ja miks ei ole sellest 

teavitatud lapsevanemaid. A.-T. Vasnu ei osanud selle kohta midagi vastata ning soovitas 

küsida selgitust kirja saatja käest. 

 

Hoolekogu võttis teadmiseks logopeediliste testide toimumise ja jäävad ootama selgitust. 

 

3) Hoolekogu protokollid 

A. Troost tegi ettepanku edastada edaspidi hoolekogu protokollid pärast allkirjastamist 

kõikidele liikmetele, et info liikumine oleks kohene ka neile, kes ei saanud osaleda 



Hoolekogu kiitis ettepaneku saata hoolekogu protokoll pärast allkirjastamist kõigile hoolekogu 

liikmetele heaks. 

 

 

Ettepanek: 

• Teostada järgmine hoolekogu koosolek jaanuaris ja võimalikeks kuupäevadeks on 

22.01 või siis 29.01. V. Võrk saadab eelnevalt küsimistikku parima kuupäeva 

kinnitamiseks. 

 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/ 

Villy Võrk         Airika Troost 

Koosoleku juhataja        Protokollija 


